
Z Á P 1 S N 1 C A č. 5 

z rokovania Komisie pre dopravu, manažment verejnej správy a verejný poriadok 
pri Miestnom zastupiteľstve mestskej časti Bratislava - Staré Mesto zo dňa 20.05.2015, 

konanej v Staromestskej sieni od 15.00 hod. 

Prítomní: Bc. Ivan BÚTORA, Ing. arch. Ľubomír Boháč, Ing. Miroslav KOLLÁR, 
MHA, Viktor MURÁNSKY, PaedDr. Barbora ORÁČOVÁ, PhD„ Mgr. 
Vladimír PALKO, Mgr. att. Veronika REMIŠOVÁ, M.A. ArtD„ Ing. Kristián 
STRAKA, Ing. Jana ŠPANKOV Á, Ing. Tomáš ZIEGLER 

Ospravedlnení: Ing. Ma1tin Borguľa 

Hostia: Mgr. Radoslav Števčík, Ing. Viliam Denko, Michal Malý, Patrik Križanský, 
Ing. arch. Norbert Takáts, Mgr. Ľuboš Halák, Andrej Zaťko, PhDr. Dana 
Kolcunová, Mgr. Daniel Zachar, Štefan Kutis, MuDr. Peter Tatár 

Program rokovania: 

1. Cyklotrasa Radlinského. 

2. Dopravná situácia Šulekova - Holubyho. 

3. Informácia o stave a riešení výtlkov. 

4. Informácia o verejnom obstarávaní - rekonštrukcie komunikácií. 

5. Rôzne. 

Rokovanie otvoril a viedol predseda komisie Bc. Ivan Bútora. 

1. Cyklotrasa Radlinského. 

Predseda komisie privítal zástupcov OZ Cyklokoalícia a OZ Kmeťovo námestie Michala Malého 
a Patrika Križanského, ktorí prítomným poslancom odprezentovali spoločný projekt 
Cyklokoalície a Fakulty architektúry STU. Projekt predstavuje zmenu organizácie dopravy na 
Radlinského ulici, a to najmä zavedením obojsmernej cyklotrasy v mieste súčasného menej 
využívaného jazdného pruhu v smere od Račianskeho mýta do centra. Rovnako sa projekt 
zaoberá skvalitnením verejného priestoru Floriánskeho námestia. Parkovisko na Floriánskom 
námestí je v správe hl. mesta Bratislavy, ktoré ho poskytuje súkromnému prevádzkovateľovi na 
základe zmluvy s dvojmesačnou výpovednou lehotou. Patrik Križanský tiež upozornil na 
dopravné napojenie investičného zámeru Blumentál, pri ktorom sa nepočíta s cyklotrasou. Podľa 
poslanca M. Kollára by sa v ďalšom horizonte mali viesť rokovania so spoločnosťou Slovnaft o 
premiestnení čerpacej stanice v blízkosti Amerického námestia. 



Uznesenie č. 13/2015: 

a) Komisia dopravy podporuje zámer cyklotrasy na Radl inského ulici a revitalizácie 
Floriánskeho námestia. 

b) Komisia navrhuje iniciovať rokovanie s hl. mestom ohľadne zámeru cyklotrasy a 
revitalizácie Floriánskeho námestia, v kontexte s Americkým námestím. 

c) Komisia navrhuje vstúpiť do rokovania s hl. mestom ohľadne dopravného napojenia 
projektu Blumentál. 

Hlasovanie: prítomní: 9 za: 7 proti: 1 zdržal sa: O nehlasoval: 1 

2. Dopravná situácia Šulekova - Holubyho. 

Poslanci I. Bútora, M. Kollár, V. Muránsky a T. Ziegler v spolupráci s miestnymi obyvateľmi 

realizovali dňa 14. apríla 20 15 meranie intenzity automobilovej dopravy v poobednej špičke v 
lokalitách Holubyho - Šulekova, Partizánska - Myjavská a Novosvetská. 

Výsledky merania: 
Na Novosvetskej ulici prešlo za hodinu v čase od 16.30- 17.30 hod. 38 vozidiel, z toho 21 
vozidiel bola tranzitná doprava; 
v lokalite Holubyho - Šulekova, v čase od 16.30- 17.45 hod., prešlo 127 vozidiel, z toho 
odhad tranzitu je cca 100 vozidiel ; 
na vstupe do Partizánskej ulice prešlo v čase od 16.30-17.45 hod. 99 vozidiel, z toho 7 
vozidiel bolo zaznamenaných na výstupe z Myjavskej (Červený kríž). Celkový výstup 
z Myjavskej bol v meranom časovom období 37 vozidiel. 

Starosta mestskej časti navrhol realizovať uzavretie v skúšobnom režime formou zákazovej 
značky v hornej časti Šulekovej , nie fo1mou pevnej zábrany. 

Uznesenie č. 14/2015 (doplnenie uznesenia č. 4/2015) 

a) Komisia dopravy odporúča uzavretie hornej časti Šulekovej ulice s použitím dopravného 
značenia „Zákaz vjazdu", v kombinácii s dopravným značením „Slepá cesta" na 
križovatke Holubyho - Červeňova a s umiestnením fotopasce v hornej časti Šulekovej 
ulice, na dobu šesť mesiacov. 

b) Komisia odporúča priebežne merať intenzitu dopravy na okolitých uliciach (pred aj po 
zmene organizácie dopravy). 

Hlasovanie: prítomní: 9 za: 7 proti: O zdržal sa: 2 nehlasoval: O 

Komisia sa v tejto súvislosti zaoberala aj situáciou s turistickými vláčikmi v Starom Meste, ktoré 
najmä počas dopravných špičiek výrazne spomaľujú premávku na Palisádach, vrátane premávky 
mestskej hromadnej dopravy. 



Uznesenie č. 15/2015 

a) Komisia dopravy žiada preveriť prevádzkový poriadok prevádzkovateľov turistických 
vláčikov. 

b) Komisia navrhuje iniciovať rokovanie s developerom projektu Zuckermandel a projektu 
Vydrica ohľadne záchytného parkoviska pre autobusy. 

Hlasovanie: prítomní: 9 za: 8 proti: O zdržal sa: O nehlasoval: 1 

3. Informácia o stave a riešení výtlkov. 

Ing. Kamenistý informoval poslancov o aktuálnom stave a priebehu opráv výtlkov na 
komunikáciách v správe MČ Staré Mesto. Starosta informoval, že do rozkopávkových povolení 
bude zahrnutá povinnosť žiadateľa uviesť komunikáciu do pôvodného stavu, pri jednosmernej 
komunikácii v celom profile a pri obojsmernej komunikácii v šírke jazdného pruhu. 

V rámci tohto bodu vystúpil aj občan Štefan Kutis, ktorý upozornil na výtlky a zanesené 
kanálové vpuste na Pražskej ulici. Keďže ide o komunikáciu v správe hlavného mesta, mestská 
časť osloví magistrát ohľadne zabezpečenia opravy. 

Uznesenie č. 16/2015 

Komisia odporúča vytvoriť elektronickú pasportizáciu výtlkov na komunikáciách 
v správe MČ Staré Mesto. 

Hlasovanie: prítomní: 9 za: 9 proti: O zdržal sa: O nehlasoval: O 

4. Informácia o verejnom obstarávaní - rekonštrukcie komunikácií. 

Ing. Kamenistý a starosta MČ Staré Mesto informovali poslancov o aktuálnom stave verejného 
obstarávania na rekonštrukciu komunikácii v správe MČ Staré Mesto. 

5. Rôzne. 

Komisia sa zaoberala podnetmi prítomných hostí p. Kolcunovej ap. Zachara o situácii 
s parkovaním na komunikáciách v oblasti ulíc Gunduličova - Lermontovova. Mestská časť 
obnoví vodorovné a zvislé dopravné značenie a zrealizuje projekty dopravného značenia za 
účelom lepšej kontroly dodržiavania parkovania. Budú odstránené všetky dopravné značenia, 

ktoré nie sú schválené v komisii pre určovanie dopravných značiek. Taktiež bude vykonaný 
audit vydaných parkovacích kariet a nálepiek a dôjde k zmene pravidiel vydávania parkovacích 
kariet a nálepiek. Starosta bude apelovať na mestskú políciu, aby zvýšila intenzitu kontrol 
parkovania na komunikáciách v správe MČ Staré Mesto. 

Predseda komisie ukončil rokovanie a poďakoval všetkým prítomným za účasť. 



Čas zahájenia komisie: 15:00 
Čas ukončenia komisie: 17:45 

L ~---
Bc. Ivan BÚTORA v. r. 

predseda Komisie pre dopravu, manažment 
verejnej správy a verejný poriadok 

Zapisovateľ : Ing. Lukáš Kamenistý, telefón: 59 246 326, mobil: 0903 787 493 
e-mail: lukas.kamenisty@staremesto.sk 

Rozdeľovník: 

1. Mgr. Radoslav ŠTEVČÍK 

2. JUDr. Peter JESENSKÝ 

3. Bc. Ivan BÚTORA 

4. Ing. arch. Ľubomír BOHÁČ 

5. Ing. Martin BORGUĽA 

6. Ing. Miroslav KOLLÁR, MHA 

7. Viktor MURÁNSKY 

8. Mgr. PaedDr. Barbora ORÁČOV Á, PhD. 

9. Mgr. Vladimír PALKO 

10. Mgr. art. Veronika REMIŠOVÁ, M.A. ArtD. 

11 . Ing. Kristián STRAKA 

12. Ing. Jana ŠPANKOVÁ 

13. Ing. Tomáš ZIEGLER 

14. Ing. Oliver PARADEISER 

15. Ing. Viliam DENKO 

16. referát organizačný 


